

父亲节 快乐!

他必使父亲的心转向儿女，儿女的心转向父亲。 - 玛拉基书 4:6

My Greatest Achievement 我最大的成就



What Is A Father?

何为父亲？

Controversial 争议性

/ˌkɒntreɪ'vɜːʃl/ (adjective)

/ˌkɒntreɪ'vɜːʃl/ (形容词)

giving rise or likely to arouse much discussion, argument or public disagreement

引起或可能引起许多讨论, 争论或公众分歧

- Love & Protection
爱与保护
- Respect & Admiration
尊重与钦佩
- Gratitude & Provision
感恩与供应
- Wisdom & Guidance
智慧与指引

- Love & Protection
爱与保护
- Respect & Admiration
尊重与钦佩
- Gratitude & Provision
感恩与供应
- Wisdom & Guidance
智慧与指引

- Neglect & Abandonment
忽视与遗弃
- Conflict & Fear
冲突与恐惧
- Disappointment &
Unmet Expectation
失望与期望落空
- Grief & Loss
悲痛与失落

The notion of "Father" is controversial because the consequences of godly versus poor fathering are extremely divergent, producing highly opposing results.

父亲 "这一概念之所以备受争议，是因为敬虔的父亲与不称职的父亲所造成的后果大相径庭，结果截然相反。

The World Needs
Godly Fathers

世界需要敬虔
的父亲

63% of all youth suicide are from fatherless homes.

63% 的自杀青少年来自没有父亲的家庭。

90% of all runaway children are from fatherless homes.

90% 的离家出走儿童来自没有父亲的家庭。

85% of all children with behavioural disorder are from fatherless homes.

85% 的行为失常儿童来自没有父亲的家庭。

的行为失常儿童来自没有父亲的家庭。 Source: National Fatherhood Initiatives © 2024

71% of all high-school dropouts are from fatherless homes.
71% 的高中辍学生来自没有父亲的家庭。

75% of all youth in drug treatment centers are from fatherless homes.
75% 的戒毒治疗中心的青少年来自没有父亲的家庭。

85% of youths in prisons are from fatherless home.
85% 的监狱中的青少年来自没有父亲的家庭。

的行为失常儿童来自没有父亲的家庭。 Source: National Fatherhood Initiatives © 2024

The Absence of Fathers

父亲的缺席

Boys 男孩

- Role Models
榜样
- Behavioural Issues
行为问题
- Academic Challenges
学术方面的挑战
- Discipline & Direction
纪律与方向

The Absence of Fathers

父亲的缺席

Boys 男孩

- Role Models
榜样
- Behavioural Issues
行为问题
- Academic Challenges
学术方面的挑战
- Discipline & Direction
纪律与方向

Girls 女孩

- Self Esteem & Body Image
自尊心与身体形象
- Relationships with Men
男性的关系
- Emotional Development
情感发展
- Early Sexual Activity
过早的性活动

Godly Fathering is Good For Fathers 敬虔的父爱对父亲有益

- Live longer
寿命更长
- Have better friends
拥有更好的朋友
- Happier with better mental health & self esteem
有更好的心理健康和自尊心而更加快乐
- More likely to be financially better
更有可能获得更好的经济条件
- Enjoy a better marriage
享受美好婚姻

Children Are Growing Up Faster Than Ever Before
孩子们的成长速度比以往任何时候都快



3 Things About A Godly Father

敬虔父亲的三件事

- **Provide 供应**

1 Timothy 5:8 (NIV) - "Anyone who does not provide for their relatives, and especially for their own household, has denied the faith and is worse than an unbeliever."

提摩太前书 5:8 - 人若不看顾自己的人，尤其不看顾自己一家的人，就是背弃信仰，比不信的人还坏。

3 Things About A Godly Father

敬虔父亲的三件事

- **Provide 供应**

1 Timothy 5:8 (NIV) - "Anyone who does not provide for their relatives, and especially for their own household, has denied the faith and is worse than an unbeliever."

提摩太前书 5:8 - 人若不看顾自己的人，尤其不看顾自己一家的人，就是背弃信仰，比不信的人还坏。

- **Protect 保护**

Proverbs 14:26 (NIV) - "Whoever fears the Lord has a secure fortress, and for their children it will be a refuge."

箴言 14:26 - 敬畏耶和华的，大有倚靠；他的子孙也有避难所。

3 Things About A Godly Father

敬虔父亲的三件事

- **Provide 供应**

1 Timothy 5:8 (NIV) - "Anyone who does not provide for their relatives, and especially for their own household, has denied the faith and is worse than an unbeliever."

提摩太前书 5:8 - 人若不看顾自己的人，尤其不看顾自己一家的人，就是背弃信仰，比不信的人还坏。

- **Protect 保护**

Proverbs 14:26 (NIV) - "Whoever fears the Lord has a secure fortress, and for their children it will be a refuge."

箴言 14:26 - 敬畏耶和华的，大有倚靠；他的子孙也有避难所。

- **Participate 参与**

Deuteronomy 6:6-7 (NIV) - "These commandments that I give you today are to be on your hearts. Impress them on your children. Talk about them when you sit at home and when you walk along the road, when you lie down and when you get up."

申命记 6:6-7 - 我今日吩咐你的这些话，都要记在你的心上；你要把这些话不断地教训你的儿女，无论你坐在家里，或行在路上，或躺下，或起来的时候，都要谈论。

How Can We Be
A Godly Father?

我们如何成为敬
虔的父亲？

*"Participating In Life
With Our Children Means.
孩子们一起"参与生活"意味着:*

- Emotionally available 情感上的支持
- Meaningful conversations 有意义的谈话
- Discipline with love 以爱来管教

Love \neq Influence.
爱 \neq 影响力。

Meaningful Engagement x Time = Influence.
有意义的接触 x 时间 = 影响力。

We will need humility and the grace of God.
我们需要谦卑和神的恩典。

“Though I am free and belong to no one, I have made myself a slave to everyone, to win as many as possible.”
我虽然自由, 不受任何人管辖, 但我自愿成为众人的奴仆,
为的是要多得一些人。

1 Corinthians 哥林多前书 9:19

Where Are The Godly Fathers? 敬虔的父亲们在哪里？

A world full of boys and girls who are over-mothered and under-fathered.

世界上充满了母爱过多和父爱不足的男孩和女孩们。

Godly Fathers Are
Under Attack!

敬虔的父亲们正在遭受攻击!

- Role Models 榜样
- Unresolved Trauma 未解决的创伤
- Addiction 成瘾
- Workaholism 工作狂
- Spiritual Disconnection 精神上的断裂

Godly Fathers Are
Under Attack!

敬虔的父亲们正在遭受攻击!

- Role Models 榜样
- Unresolved Trauma 未解决的创伤
- Addiction 成瘾
- Workaholism 工作狂
- Spiritual Disconnection 精神上的断裂
- Communication Skills 沟通技巧
- Marital Problems 婚姻问题
- Mental Health 心理健康
- Financial Stress 经济压力
- Parenting Knowledge 养育知识

Godly Fathers Are
Under Attack!

敬虔的父亲们正在遭受攻击!

- Role Models 榜样
- Unresolved Trauma 未解决的创伤
- Addiction 成瘾
- Workaholism 工作狂
- Spiritual Disconnection 精神上的断裂
- Communication Skills 沟通技巧
- Marital Problems 婚姻问题
- Mental Health 心理健康
- Financial Stress 经济压力
- Parenting Knowledge 养育知识

This is why we do church!
这就是我们办教会的原因!

The Enemies we do not slay in our generation will be Giants for the next generation.

我们这一代没有杀死的敌人将成为下一代的巨人。

The world has been waiting in eager expectation for a great and mighty generation of Godly Fathers.

世界一直在热切期盼着一代伟大而强大的敬虔父亲们的到来。

Protect Your 121s 保护你的121s

Friday

29



The High Calling
Of A Father

父亲崇高的使命

The greatest thing a father can do for his children is to
LOVE their mother.

父亲能为子女做最伟大的事情就是爱他们的母亲。

To the world, you may just be another father.
对世界而言，你可能只是另一个父亲。

To your family, **you are their WORLD.**
对你的家人来说，你就是他们的世界。

There is something about life that God has designed in which only a father figure can impart into their children.
神设计的生命中，有一些东西只有父亲才能传授给孩子。

“Behold, I will send you Elijah the prophet before the great and awesome day of the Lord comes. And he will turn the hearts of fathers to their children and the hearts of children to their fathers, lest I come and strike the land with a decree of utter destruction.”

「看哪！在耶和华大而可畏的日子来到以先，我必差派以利亚先知到你们那里去。他要使父亲的心转向儿女，儿女的心转向父亲，免得我来击打这地，以至完全毁灭。」

Malachi 玛拉基书 4:5-6

My Father 我的父亲



A Quiet Miracle

静悄悄的神迹

Takes longer than you expect.
比你预期的时间更长。

Better than you can ever imagine.
比你想象的更好。